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檢視紀錄 
Examination Record

檢視/修改日期
Examination/Revision Date

所作修改
Revision Made

頁 次 
Page Number

所作修改
Revision Made

2018年7月30日
30th July 2018 8 更新「賣方及有參與發展項目的其他人的資料」一節。

Information on vendor and others involved in the development is updated.

12 更新發展項目的所在位置圖。
Location plan of the development is updated.

13 更新發展項目的鳥瞰照片。
Aerial photograph of the development is updated.

14 更新關乎發展項目的分區計劃大綱圖。
Outline zoning plan relating to the development is updated.

66, 67, 68, 69 更新「公共設施及公眾休憩用地的資料」一節之圖則。
Plans in the section “Information on public facilities and public open spaces” are updated.

73, 74 更新立面圖及立面圖的備註。
Elevation plans and remarks of elevation plans are updated.

91, 92 修正「有關資料」一節的中文標題。
The title in Chinese of the section “Relevant information” is rectified.
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檢視/修改日期
Examination/Revision 
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所作修改
Revision Made

頁 次 
Page Number

所作修改
Revision Made

2019年10月29日 
29th October 2019

7 更新「發展項目的資料」一節。
The section “Information on the development” is updated.

8 更新「賣方及有參與發展項目的其他人的資料」一節。
The section “Information on vendor and others involved in the development” is updated.

11 更新「發展項目的設計的資料」一節。
The section “Information on design of the development” is updated.

11 更新「物業管理的資料」一節。
The section “Information on property management” is updated.

12 更新發展項目的所在位置圖。
Location plan of the development is updated.

13 更新發展項目的鳥瞰照片。
Aerial photograph of the development is updated.

14, 14a, 16 更新關乎發展項目的分區計劃大綱圖。
Outline zoning plan relating to the development is updated.

18 刪除關乎發展項目的分區計劃大綱圖。
Outline zoning plan relating to the development is deleted.

19
更新發展項目的布局圖及刪除發展項目的認可人士提供的未落成建築物或設施的預計落成日期。
Layout plan of the development is updated and the estimated date of completion of the uncompleted 
buildings and facilities as provided by the authorized person for the development is deleted.  

66, 67, 68, 69 更新「公共設施及公眾休憩用地的資料」一節之附件圖則。
Plans appended to the section “Information on public facilities and public open spaces” are updated

73, 74 更新立面圖及立面圖的備註。
Elevation plans and remarks of elevation plans are updated. 	

76 更新「閱覽圖則及公契」一節。 
The section “Inspection of plans and deed of mutual covenant” is updated.

77, 82, 85, 87 更新「裝置、裝修物料及設備」一節。
The section “Fittings, finishes and appliances” is updated.

93
刪除「地政總署署長作為給予預售樓花同意書的條件而規定列於售樓說明書的資料」一節。
The section “Information required by the Director of Lands to be set out in the sales brochure as a 
condition for giving the presale consent” is deleted.

94, 95 更新「申請建築物總樓面面積寬免的資料」一節。
The section “Information in application for concession on gross floor area of building” is updated.
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